

Supported by the IBA
Avec le soutien de l'IBA



THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS



the global voice of
the legal profession



26 to 28 June 2008
du 26 au 28 juin 2008

MOSCOW

Russia

INTERNATIONAL ARBITRATION:
IS RUSSIA DIFFERENT?

ARBITRAGE INTERNATIONAL:
LA RUSSIE EST-ELLE DIFFERENTE?



With the support of / Avec le soutien de:

BAKER & MCKENZIE

DE BERTI ■ JACCHIA

De Berti Jacchia Franchini Forlani
studio legale

DEWEY & LeBOEUF

HANNES SNEELMAN

HOGAN &
HARTSON

MANNHEIMER SWARTLING



ROSCHIER
ROSCHIERRAIDLA

SALANS

Media Partners: • JOURNAL MEZHDUNARODNY KOMMERCHESKY ARBITRAZH
(International Commercial Arbitration)
• "Arbitration" Journal

ASSOCIATION INTERNATIONALE DES JEUNES AVOCATS – INTERNATIONAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS



The AIJA International Arbitration Commission is proud to announce a brand new seminar on International Arbitration – organized with the support of the IBA.

In a format designed to guarantee a lively debate, panellists will address the challenges given by conducting international arbitrations in Russia and/or with Russian parties.

It will be a great occasion to hear from top level practitioners, academics and experts from all over the world their views on dispute resolution methods in one of the fastest developing economies and most controversial societies in the world.

The seminar is a must for all lawyers and in-house counsel interested in international arbitration and for those who have business in Russia and/or with Russian clients and want to be prepared to handle any potential future disputes. In particular, the seminar will be the perfect place for providing young arbitration practitioners an opportunity to establish and/or further develop relationships with colleagues from other firms and countries.

The two day seminar programme will deal with topics introduced by a moderator and then debated by two or more panellists representing both the Western tradition in international arbitration and the Russian view.

The sessions will cover all major aspects of international arbitration that are of interest to (both young and established) practitioners, including the appointment of arbitrators, the role of local procedural traditions in international arbitration, the evidence taking phase, legal reasoning in arbitral awards and the enforcement of arbitral awards.

This is the first time in recent history that AIJA goes to Russia!

And a unique opportunity to benefit from an outstanding scientific programme in one of the most beautiful and exciting capitals in the world. The social programme will live up to the highest expectations!

Introduction





La Commission d'Arbitrage International de l'AIJA est fière d'annoncer un nouveau séminaire en matière d'Arbitrage International, organisé avec le soutien de l'IBA.

Son organisation est conçue pour garantir un vif débat, les intervenants exposeront les défis suscités par les arbitrages internationaux se déroulant en Russie et/ou avec des parties russes.

Ce sera une excellente occasion d'écouter les avis des meilleurs praticiens, professeurs et experts du monde entier sur les méthodes de résolution des différends dans un pays ayant l'une des plus fortes croissances économiques et l'une des sociétés les plus controversées au monde.

Le séminaire est indispensable pour tous les juristes ayant un intérêt pour l'arbitrage international ainsi que pour ceux qui travaillent en Russie et/ou avec des clients russes et qui souhaitent être préparés face à d'éventuels futurs différends. En particulier, le séminaire sera le lieu parfait pour fournir à de jeunes praticiens en arbitrage une opportunité d'établir et/ou développer davantage de liens avec des confrères d'autres cabinets et d'autres pays.

Le programme des deux journées de séminaire portera sur les sujets introduits par un modérateur et débattus par deux ou plusieurs intervenants qui représentent à la fois la tradition occidentale en matière d'arbitrage international et le point de vue russe.

Les différentes sessions couvriront tous les aspects majeurs de l'arbitrage international qui peuvent intéresser les (jeunes, mais pas uniquement) praticiens, y compris les questions de la nomination des arbitres, le rôle des traditions procédurales locales en arbitrage international, l'admission des preuves, le raisonnement juridique à la base des sentences arbitrales et leur exécution.

C'est la première fois que l'AIJA se rend en Russie au XXI^e siècle.

Il s'agit d'une opportunité unique de bénéficier d'un programme scientifique remarquable dans l'une des plus belles et attrayantes capitales du monde. Le programme culturel se montrera à la hauteur des attentes!





Programme

Thursday, 26 June 2008

17.30 Welcome Cocktail

Friday, 27 June 2008

09.00 Registration, Coffee

10.00 Welcome and Opening

Pär Remnelid, President of AIJA

Hendrik Haag, Vice-Chair, Legal Practice Division, International Bar Association

Michelangelo Cicogna, Chairman of the seminar

10.15 Opening Speech

International Arbitration in Russia: the Institutions, Facts, Figures, Peculiarities

Prof. Sergei N. Lebedev – Chairman of the Maritime Arbitration Commission at the Chamber of Commerce and Industry of the Russian Federation, Professor of the Moscow State Institute of International Relations, Moscow

11.00 Roundtable Discussion I

The Appointment of Arbitrators (who may sit as an Arbitrator – the Role of the Institution – Control over the Selection Process and afterwards – Challenge of Arbitrators – IBA Guidelines on Conflicts of Interest)

Moderator: **Gisela Knuts** (Roschier, Helsinki)

Panellists:

Prof. Alexander S. Komarov, Chairman of the ICAC at the Chamber of Commerce and Industry of the Russian Federation, Moscow

Stefano Azzali, Secretary General, National and International Milan Chamber of Arbitration, Milan

Nathalie Voser (Schellenberg Wittmer, Zurich)

12.30 Lunch

14.00 Roundtable Discussion II

International Arbitration and Local Procedural Traditions: To Which Extent Should the Arbitral Tribunal Follow Such Traditions?

Moderator: **Tanja Meinander** (Waselius & Wist, Helsinki)

Panellists:

Marina Titievskaya (Law Firm NOMOS, Moscow)

Laurence Shore (Gibson, Dunn & Crutcher LLP, New York)

Petra Kiurunen (Hannes Snellman, Helsinki)

15.30 Coffee Break

16.00 Roundtable Discussion III

Evidence in International Commercial Arbitration: Practice, Problems and Trends – ICAC Practice in Accepting Evidence

Moderator: **Michelangelo Cicogna** (De Berti Jacchia Franchini Forlani, Milan)

Panellists:

Prof. Alexei A. Kostin, Deputy Chairman of the ICAC at the Chamber of Commerce and Industry of the Russian Federation, Moscow

Noah Rubins (Freshfields Bruckhaus Deringer, Paris)

Richard Chlup (Mannheimer Swartling, Moscow)

17.30 End of Friday programme

20.00 Dinner & Disco Cruise on the Moskva River
Krasnopresnensky pier
Return at 24.00

Saturday, 28 June 2008

09.30 Roundtable Discussion IV

Legal Reasoning in Arbitral Awards – Choice of Law and Application of Law in International Commercial Arbitration in Russia

Moderator: **Dieter Hofmann** (Walder Wyss & Partners, Zurich)

Panellists:

Vladimir Khvalei (Baker & McKenzie, Moscow)

Eric Schwartz (Dewey & LeBoeuf, Paris)

Karyl Nairn (Skadden Arps, Slate, Meagher & Flom LLP, London)

11.00 Coffee Break

11.30 Roundtable Discussion V

Enforcement of Arbitral Awards:

- In Russia: Practical Application of the 1958 New York Convention

- Outside Russia: Is Enforcing a Russian Award an Easy Task?

Moderator: **Tobias Zuberbühler** (Lustenberger Glaus & Partners, Zurich)

Panellists:

Ilya Nikiforov (Egorov, Puginsky, Afanasiev & Partners, St. Petersburg)

Charles C. Adams Jr. (Hogan & Hartson, Geneva)

13.00 End of Saturday programme

Lunch

15.30 Visit to the Kremlin – Optional

Dinner: Typical Russian dinner – Optional



Programme

Jeudi 26 juin 2008

17.30 Cocktail de Bienvenue

Vendredi 27 juin 2008

09.00 Enregistrement des participants, Café

10.00 Allocution de bienvenue et ouverture du séminaire

Pär Remnelid, Président de l'AIJA

Hendrik Haag, Vice-président, Legal Practice Division, International Bar Association

Michelangelo Cicogna, Président du séminaire

10.15 Discours d'ouverture

Arbitrage International en Russie: les Institutions, Faits, Chiffres, Particularités

Prof. Sergei N. Lebedev – Président de la Commission d'Arbitrage Maritime de la Chambre de Commerce et d'Industrie de la Fédération de Russie, professeur à l'Institut d'Etat des Relations Internationales de Moscou, Moscou

11.00 Première Table ronde:

La nomination des arbitres (qui peut siéger comme arbitre – le rôle de l'Institution – contrôle sur la phase de nomination et sur les phases successives – récusation des arbitres – Directives de l'IBA concernant les conflits d'intérêt)

Modérateur: Gisela Knuts (Roschier, Helsinki)

Intervenants:

Prof. Alexander S. Komarov, Président de l'ICAC de la Chambre de Commerce et d'Industrie de la Fédération de Russie

Stefano Azzali, Secrétaire Général de la Chambre Arbitrale Nationale et Internationale de Milan, Milan

Nathalie Voser (Schellenberg Wittmer, Zurich)

12.30 Déjeuner

14.00 Deuxième Table ronde

Arbitrage international et traditions procédurales locales: dans quelle mesure le tribunal doit-il appliquer ces traditions?

Modérateur: Tanja Meinander (Waselius & Wist, Helsinki)

Intervenants:

Marina Titievskaya (Cabinet NOMOS, Moscou)

Laurence Shore (Gibson, Dunn & Crutcher LLP, New York)

Petra Kiurunen (Hannes Snellman, Helsinki)

15.30 Pause-café

16.00 Troisième Table ronde

La preuve dans l'arbitrage commercial international: pratique, problèmes et tendances – La pratique de l'ICAC relative à l'admission de la preuve

Modérateur: Michelangelo Cicogna (De Berti Jacchia Franchini Forlani, Milan)

Intervenants:

Prof. Alexei A. Kostin, Vice-président de l'ICAC de la Chambre de Commerce et d'Industrie de la Fédération de Russie, Moscou

Noah Rubins (Freshfields Bruckhaus Deringer, Paris)

Richard Chlup (Mannheimer Swartling, Moscou)

17.30 Fin du programme de vendredi

20.00 Dîner dansant – Croisière sur la Moskova

Krasnopresnensky pier

Retour à quai prévu à minuit

Samedi 28 juin 2008

09.30 Quatrième Table ronde

Le raisonnement juridique dans la sentence arbitrale – Choix de la loi et application de la loi dans l'arbitrage commercial international en Russie

Modérateur: Dieter Hofmann (Walder Wyss & Partners, Zurich)

Intervenants:

Vladimir Khvalei (Baker & McKenzie, Moscou)

Eric Schwartz (Dewey & LeBoeuf, Paris)

Karyl Nairn (Skadden Arps, Slate, Meagher & Flom LLP, Londres)

11.00 Pause-café

11.30 Cinquième Table ronde

Exécution des sentences arbitrales:

- en Russie: application pratique de la Convention de New York de 1958

- hors Russie: est-il facile de faire exécuter une sentence arbitrale russe?

Modérateur: Tobias Zuberbühler (Lustenberger Glaus & Partners, Zurich)

Intervenants:

Ilya Nikiforov (Egorov, Puginsky, Afanasiev & Partners, St. Petersburg)

Charles C. Adams Jr. (Hogan & Hartson, Genève)

13.00 Fin du programme de samedi

Déjeuner

15.30 Visite du Kremlin - facultatif

Dîner: Dîner typique russe - facultatif



Administration

Venue of the Seminar

NOVOTEL MOSCOW CENTRE

Novoslobodskaya str 23
127055 MOSCOW - RUSSIA
Tel: (+7)495/7804000 - Fax: (+7)495/7804003

Language – Number of participants – Cancellation

The seminar will be held in English and Russian, with simultaneous translation. The number of participants is limited. Enrolment takes place on a first-come, first-served basis. The organisers reserve the right to cancel or modify the seminar. In the event of cancellation by a participant, no money can be refunded. A participant who cannot attend may send a substitute participant.

Registration Fees

	≤ 27.05.2008	> 27.05.2008
Speaker	EUR 370	EUR 370
AIJA Member - < 35	EUR 370	EUR 475
AIJA Member - ≥ 35	EUR 420	EUR 475
Russian Lawyers and		
in-house counsel - < 35	EUR 250	EUR 350
Non AIJA Member	EUR 475	EUR 550
Accompanying person	EUR 200	EUR 200

The registration fee includes attendance at the seminar, documentation, welcome cocktail, coffee breaks, lunch and dinner on Friday, lunch on Saturday. The accompanying persons' fee includes welcome cocktail, lunch and dinner on Friday, lunch on Saturday. Registration will only be effective after payment.

Payment should be transferred in EUR with no cost to the organisers to the following account:

IBAN LU73 0030-1029-7414-4000 – BIC BGLULL

Fortis Banque Luxembourg – Agence Royale Monterey, 27, avenue Monterey, L-2951 Luxembourg
Ref: AIJA “MOSCOW”

Hotel room reservation

A limited number of rooms have been pre-booked, at a preferential rate, at the seminar hotel, as detailed below. Reservations should be made through the hotel directly, with the contact person indicated, **no later than May 16, 2008** (Reservation Code: AIJA Event). Credit card details must be given in order to secure your reservation. Please note that room numbers are limited. We recommend that you make your reservations as soon as possible.

Price at NOVOTEL MOSCOW CENTRE

(in Roubles, including 18% VAT and breakfast)

Single Room: 7.140 RUB – Double Room: 8.360 RUB

Contact: Ms Olga Prokopeshkina – Sales Executive
Email: sales@novotelmoscow.ru

Important: visa requirement

Participants are responsible for making their own travel and visa arrangements. It is recommended that you check your visa requirements with your local Embassy or Consulate. You may find the following websites helpful: www.russianembassy.net/rusvisa.html or www.visatorussia.com. If requested, the hotel of the seminar will be able to supply a supporting letter for visa applications to those participants staying at the hotel. Please apply for your visa sufficiently in advance!

Scholarship – reduction of the seminar fee

Participants from the Russian Federation and Central & South-Eastern European countries may apply, by **May 16, 2008**, for a seminar fee waiver sponsored by the DAV-Förderverein für Freie Advokatur in Mittel- und Osteuropa eV. Waiver requests, accompanied by a participant's CV, shall be addressed to the chairman of the DAV-Förderverein, c/o Dr. Ernst Giese, Giese & Partner v.o.s., Ovocny trh 8, 117 19 Prague, Czech Republic, e-mail: giese@giese.cz

Dress code: business (working sessions) or smart casual (evening programme).

Lieu du séminaire

NOVOTEL MOSCOW CENTRE

Novoslobodskaya str 23
127055 MOSCOW - RUSSIE
Tél: (+7)495/7804000 - Fax: (+7)495/7804003

Langue – Nombre de participants – Annulation

Les langues de travail seront l'anglais et le russe, avec traduction simultanée. Le nombre des participants est limité. Les demandes d'inscription seront traitées par ordre d'arrivée. Les organisateurs se réservent le droit d'annuler ou de modifier le séminaire. En cas d'annulation par le participant, aucun remboursement ne sera effectué. Toute personne ne pouvant participer au séminaire pourra se faire remplacer.

Frais d'inscription

	≤ 27.05.2008	> 27.05.2008
Orateur	EUR 370	EUR 370
Membre AIJA - < 35	EUR 370	EUR 475
Membre AIJA - ≥ 35	EUR 420	EUR 475
Avocats et juristes d'entreprise		
russe - < 35	EUR 250	EUR 350
Non Membre AIJA	EUR 475	EUR 550
Accompagnant	EUR 200	EUR 200

Les **frais d'inscription** comprennent la participation aux travaux scientifiques du séminaire, la documentation, les pauses-café, le cocktail de bienvenue, le déjeuner et le dîner de vendredi ainsi que le déjeuner de samedi. Les frais d'inscription des accompagnants comprennent le cocktail de bienvenue, le déjeuner et le dîner de vendredi ainsi que le déjeuner de samedi. L'inscription ne sera enregistrée qu'après paiement.

Le paiement doit être effectué en EUR, sans frais pour les organisateurs, au compte suivant:

IBAN LU73 0030-1029-7414-4000 – BIC BGLULL

Fortis Banque Luxembourg – Agence Royale Monterey, 27, avenue Monterey, L-2951 Luxembourg
Ref: AIJA “MOSCOW”

Réservation des chambres d'hôtel

Un nombre limité de chambres a été retenu, à un tarif préférentiel, dans l'hôtel où se tiendra le séminaire. Vos réservations doivent être faites directement auprès de l'hôtel, à la personne indiquée comme contact, **au plus tard le 16 mai 2008** (Code de réservation: AIJA Event). Un numéro de carte de crédit devra être communiqué pour confirmer la réservation. Le nombre de chambres retenues étant limité, nous vous recommandons d'effectuer vos réservations aussitôt que possible.

Prix au NOVOTEL MOSCOW CENTRE

(en Roubles, TVA à 18% et petit déjeuner inclus)

Chambre simple: 7.140 RUB – Chambre double: 8.360 RUB

Contact: Mme Olga Prokopeshkina – Sales Executive
Email: sales@novotelmoscow.ru

Important: demande de visa

L'organisation du voyage et les demandes de visa sont à la charge des participants. Il vous est recommandé de vérifier si vous devez faire une demande de visa auprès de l'Ambassade ou du Consulat Russe se trouvant dans votre pays. Vous pourrez trouver des informations utiles sur les sites Internet suivants: www.russianembassy.net/rusvisa.html ou www.visatorussia.com.

Si nécessaire, l'hôtel où se tiendra le séminaire pourra fournir aux participants qui séjourneront à l'hôtel une lettre attestant de la réservation à joindre aux demandes de visa. Merci de bien vouloir demander votre visa en temps voulu!

Bourse d'étude – réduction des frais d'inscription au séminaire

Les participants en provenance de la Fédération Russe et des pays d'Europe Centrale et Orientale, grâce au soutien de l'Association du Barreau allemand (DAV-Förderverein), peuvent postuler jusqu'au 16 mai 2008 pour bénéficier d'un tarif préférentiel. Les candidatures accompagnées d'un CV devront être adressées au Président du DAV-Förderverein, c/o Dr. Ernst Giese, Giese & Partner v.o.s., Ovocny trh 8, 117 19 Prague, Czech Republic, e-mail: giese@giese.cz.

Tenue vestimentaire: tenue de ville (séances de travail) ou décontractée (soirées).



REGISTRATION FORM – BULLETIN D'INSCRIPTION

Moscow, 26-28.06.2008



THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS

To be returned before **27.05.2008** to / A retourner avant le **27.05.2008** à:
Association Internationale des Jeunes Avocats • Avenue Louis Lepoutre 59/20
1050 Bruxelles - Belgium • Fax +32-2-347.55.22.
Or register online at www.aija.org - enregistrez-vous en ligne sur www.aija.org

Name – Nom

Law firm – Cabinet

Address – Adresse

Tel. – Tél. Fax:

E-mail Website:

Date of birth – Date de naissance

Accompanying persons – Accompagnants

First AIJA Event? – Premier événement AIJA ? ☐ Yes – Oui ☐ No – Non

Registration Fees – Frais d'inscription

<= 27.05.08 > 27.05.08

☐ Speaker – Orateur	EUR 370	EUR 370
☐ AIJA Member / Membre AIJA - < 35	EUR 370	EUR 475
☐ AIJA Member / Membre AIJA - >= 35	EUR 420	EUR 475
☐ Russian Lawyers and In-house Counsel/ Avocats et Juristes d'Entreprise russes - < 35	EUR 250	EUR 350
☐ DAV Scholarship	CF ADMINISTRATION	
☐ Non AIJA Member / Non Membre AIJA	EUR 475	EUR 550
☐ Accompanying person / Accompagnant	EUR 200	EUR 200

Optional – Facultatif

☐ Saturday – samedi		
Traditional Russian Dinner – Dîner traditionnel russe	EUR	80
☐ Kremlin - visit/visite	EUR	25

☐ Donation to / à SOS Avocats

☐ Donation to / à Scholarship Fund

TOTAL

EUR

☐ I attach proof of payment by bank transfer to the following account. The payee is not liable for any charges. / Je joins une copie de l'ordre de transfert (sans frais pour le bénéficiaire) au compte N°

IBAN LU73 0030-1029-7414-4000 – BIC BGLULL

Fortis Banque Luxembourg - Agence Royale Monterey, 27, avenue Monterey, L-2951 Luxembourg
Ref: AIJA "MOSCOW"

☐ PAYMENT VISA/MASTERCARD – PAIEMENT PAR CARTE VISA/MASTERCARD

I authorise AIJA to debit my credit card (Visa/Mastercard/) of the amount
of EUR (+ 20 EUR for bank costs/registration)

J'autorise l'AIJA à débiter ma carte de crédit (Visa/Mastercard/) pour un montant
de EUR (+ 20 EUR de frais bancaires par inscription)

Credit card Number/N° Carte de crédit:

Exp. Date:

Security Code/Code de sécurité:

(3 last digits, printed at the back of your credit card under the signature panel/3 derniers chiffres figurant au dos de votre carte de crédit dans le cadre situé sous la signature)

In the event of cancellation by a participant, no money can be refunded. A participant who cannot attend may send a substitute participant. En cas d'annulation par le participant, aucun remboursement n'est prévu. Tout participant empêché pourra se faire remplacer.

Booking must be made directly with the hotels / Les réservations d'hôtel doivent être effectuées directement auprès des hôtels.

Date Signature

Supported by the IBA
Avec le soutien de l'IBA



the global voice of
the legal profession



ORGANIZING COMMITTEE COMITÉ D'ORGANISATION

Michelangelo Cicogna/Anna Beliakova
De Berti Jacchia Franchini Fortani
Milan/Italy – Moscow/Russian Federation
m.cicogna@dejalex.com
a.beliakova@dejalex.com

Dieter Hofmann
Walder Wyss & Partners
Zürich/Switzerland
dhofmann@wwp.ch

Vladimir Khvalei
Baker & McKenzie – CIS, Limited
Moscow/Russian Federation
Vladimir.Khvalei@Bakernet.com

Gisela Knuts
Roschier
Helsinki/Finland
gisela.knuts@roschier.com

Tanja Meinander
Waselius & Wist
Helsinki/Finland
tanja.meinander@ww.fi

Tobias Zuberbühler
Lustenberger Glaus & Partner
Zürich/Switzerland
tobias.zuberbuehler@lgpartner.ch

L'AIIA EST LA SEULE ASSOCIATION MONDIALE CONSACRÉE AUX AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES DE MOINS DE 45 ANS. À TRAVERS UN LARGE CHOIX DE RÉUNIONS, SÉMINAIRES, COURS DE DROIT ET PLAIDOYER, L'AIIA ENCOURAGE LA COLLABORATION ET L'AMITIÉ ENTRE LES JEUNES QUI FONT CARRIÈRE DANS LES PROFESSIONS JURIDIQUES DANS LE MONDE ENTIER.

INTRIGUÉ PAR LES PROBLÈMES QUI TOUCHENT AU DROIT INTERNATIONAL ? INTÉRESSÉ PAR LA CRÉATION D'UN CABINET INTERNATIONAL ? ENTHOUSIASTE À L'IDÉE DE NE PAS SEULEMENT FAIRE PARTIE D'UN RÉSEAU DE MILLIERS D'AVOCATS OU DE JURISTES DÉMARRANT LEUR CARRIÈRE DANS LE MONDE ENTIER, MAIS DE FAIRE UN PETIT EFFORT POUR DEVENIR LEUR AMI ? ATTIRÉ PAR DES SÉMINAIRES DONNÉS PAR DES PROFESSIONNELS ENTHOUSIASTES QUI PARTAGENT LEURS IDÉES ET VOUS FONT PARTICIPER AUX DISCUSSIONS SUR LES DERNIERS DÉVELOPPEMENTS EN DROIT DES AFFAIRES ? L'AIIA EST VOTRE ASSOCIATION.

L'AIIA DONNE AUX PROFESSIONNELS DU DROIT UNE EXCELLENTE OPPORTUNITÉ DE CONTRIBUER DANS UN ENVIRONNEMENT INTERNATIONAL, AUX SUJETS IMPORTANTS QUI CONCERNENT LA PROFESSION. AU SEIN DE L'AIIA, AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES PARTAGENT LEURS VUES ET LEURS EXPÉRIENCES AVEC D'AUTRES COLLÈGUES DE PAR LE MONDE ET AMÉLIORENT LEURS APTITUDES PROFESSIONNELLES. NOUS NE METTONS PAS SEULEMENT L'ACCENT SUR LES COMPÉTENCES LÉGALES MAIS AUSSI SUR DES ASPECTS TELLES QUE LA NÉGOCIATION, LA CAPACITÉ DE GESTION ET L'APTITUDE À TRAVAILLER DANS UN ENVIRONNEMENT MULTICULTUREL, QUI SONT TOUT AUSSI IMPORTANTS POUR LE DÉVELOPPEMENT PROFESSIONNEL DE NOS MEMBRES, ET QUI CONSTITUENT DES COMPÉTENCES PRIMORDIALES, QUE L'AVOCAT DU 21^{ÈME} SIÈCLE DOIT POUVOIR GÉRER. EN REJOIGNANT L'AIIA VOUS BÉNÉFICIEZ DES IDÉES DE VOS COLLÈGUES ET DE DISCUSSIONS AVEC EUX SUR UN PIED D'ÉGALITÉ. NOUS NE DONNONS PAS DE COURS – NOUS « PARTAGEONS, APPRENNONS ET PROFITONS ».

TOUT EN DÉFENDANT CES PRINCIPES QUI FORMENT UNE PART ESSENTIELLE DES PROFESSIONS JURIDIQUES DE PAR LE MONDE, L'AIIA EST AUSSI UN ARDENT DÉFENSEUR DES DROITS DE L'HOMME ET DE LA RESPONSABILITÉ SOCIALE DES PROFESSIONS JURIDIQUES.

AIIA IS THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION DEVOTED TO LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL AGED 45 AND UNDER. AIIA, THROUGH A WIDE RANGE OF MEETINGS, SEMINARS, LAW COURSES AND ADVOCACY, PROMOTES PROFESSIONAL COOPERATION AND FRIENDSHIP AMONG YOUNG, CAREER BUILDING LEGAL PROFESSIONALS AROUND THE WORLD.

INTRIGUED BY ISSUES ON THE CUTTING EDGE OF INTERNATIONAL LAW? INTERESTED TO BUILD AN INTERNATIONAL PRACTICE? EAGER NOT ONLY TO BECOME PART OF A NETWORK OF THOUSANDS OF CAREER BUILDING LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL FROM ALL OVER THE WORLD BUT ALSO, WITH A LITTLE EFFORT, TO BECOME THEIR FRIENDS? KEEN TO GO TO SEMINARS RUN BY ENTHUSIASTIC PROFESSIONALS WHO WILL SHARE THEIR IDEAS AND INVOLVE YOU IN DISCUSSIONS ON THE LATEST DEVELOPMENTS IN LAW AND BUSINESS? THEN AIIA IS YOUR ASSOCIATION.

AIIA GIVES LEGAL PROFESSIONALS AN EXCELLENT OPPORTUNITY TO CONTRIBUTE TO IMPORTANT TOPICS CONCERNING THE PROFESSION IN AN INTERNATIONAL ENVIRONMENT. WITHIN AIIA, LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL CAN SHARE VIEWS AND EXPERIENCES WITH OTHER COLLEAGUES FROM AROUND THE WORLD AND ENHANCE THEIR PROFESSIONAL SKILLS. WE FOCUS NOT ONLY ON LEGAL SKILLS BUT EQUALLY IMPORTANTLY ON CONTRIBUTING TO THE BROADER PROFESSIONAL DEVELOPMENT OF OUR MEMBERS WHICH IS OF PARAMOUNT IMPORTANCE TO THE 21ST CENTURY LAWYER AND INCLUDES NEGOTIATION AND MANAGEMENT SKILLS AND THE ABILITY TO WORK IN A MULTI-CULTURAL ENVIRONMENT. BY JOINING AIIA YOU WILL BENEFIT FROM THE INPUT OF AND DISCUSSIONS WITH COLLEAGUES ON AN EQUAL FOOTING. WE DO NOT "LECTURE" – WE "SHARE, LEARN AND BENEFIT".

DEFENDING THOSE PRINCIPLES, WHICH ARE AN INTRICATE PART OF THE LEGAL PROFESSION WORLDWIDE, AIIA IS ALSO COMMITTED TO THE DEFENCE OF HUMAN RIGHTS AND THE SOCIAL RESPONSIBILITY OF LEGAL PROFESSIONALS.

Russia

[Young lawyers of every country stand together. They intend to defend those principles which are common and which they consider to be indivisible from the notion of justice and law]

AIIA, Declaration of Athens. Adopted, August 27, 1966.

